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TOPLU ULAŞIM
KAOSA DÖNDÜ

NÜFUS ARTMASINA RAĞMEN YOLCU SAYISINDA KESKIN DÜŞÜŞ

Üç milyona yaklaşan nüfusuyla Türkiye’nin 5. büyük şehri olan Antalya’da toplu 
taşıma araçlarını kullanan yolcu sayısında 9 yıl öncesine göre 51 milyonluk düşüş 
yaşandı. Bu büyük azalma toplu ulaşımda büyük bir kaçış olduğunu ortaya koydu. 
                    

n FAALIYET raporları, son 9 yılda nüfusu 
yaklaşık 500 bin artan kentte toplu taşıma 
kullanan yıllık yolcu sayısında ise 51 milyon-
luk bir azalmaya işaret ediyor. En pahalı kent 
içi yolculuğunu yetersiz ve uzun seferlerde 
yapmak zorunda kalan halk, çareyi toplu 
ulaşımdan kaçmakta buluyor. Toplu taşıma 
yerine kişisel araçla-
rın tercih edilmesi ise 
kent içi trafiğini adeta 
kaosa sürüklüyor. 
n HABERI 6’DA 

TRAJİK BİR AZALMA VAR 

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi sosyal 
medya hesabından Mart 2025 döneminde 
toplu taşıma araçlarını kullanan yolcu sayıları 
paylaştı. Buna göre otobüs, raylı sistem ve 
nostaljik tramvayla Mart 2025 döneminde 
taşınan yolcu biniş sayısı toplam 9 milyon 
66 bin 365 oldu. Veriler, aylık ortalama toplu 
taşıma verilerinin 9 yıl öncesine göre trajik 
şekilde düştüğünü gösteriyor.
                    TOPLU ULAŞIMDAN KAÇIŞ

NÜFUS ARTIYOR
YOLCU AZALIYOR
n FAALIYET raporlarında; 9 
yıl öncesinin yıllık toplu taşıma 
rakamlarına bakıldığında, 2025 
yılına göre yıllık 40-50 milyon 
civarında daha yüksek yolcu sayı-
sına ulaşılmış olduğu görülüyor.

BAŞKAN BÖCEK’İN 
ÇABASI YETMEDI
n KENDISI de ulaşım sektörün-
den gelen Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, içinde 
otobüs filosunu genişletip sayıla-
rını artırarak sorunu çözmek için 
adımlar atsa da çok fayda etmedi.

n KONYAALTI Esnaf ve Sanat-
karlar Kredi ve Kefalet Kooperati-
fi’nin, 26. kuruluş yıldönümü üye-
lerle birlikte pasta keserek kutlandı. 
Başkan Durali Kolpak, “Aldığımız 
kalite belgeleriyle kooperatifler 
arasında Türkiye’de ilkleri gerçek-
leştirdik” dedi. n HABERI 8’DE 

KONESKOOP
26 YAŞINDA  
                    

n ANTALYASPOR'un vergi, SGK borcu 
ve transfer tahtasında sıkıntılar olduğu-
nu doğrulayan Kulüp Başkanı Mustafa 
Ergün, A.Ş. Başkanı Sinan Boztepe’ye 
güvenmekle birlikte, 
olumsuz bir gelişme 
olması halindeyeni bir 
yönetim oluşturmak 
için B planlarının da 
hazır olduğunu anlat-
tı. n HABERI 7'DE

B planımız hazır
ANTALYASPOR’DA KULÜP BAŞKANINDAN GÜVENCE 

Mustafa 
Ergün

Sinan 
Boztepe

n TÜRKIYE’de  hafta sonu yaşanan don 
tarıma büyük darbe vururken, Muratpaşa Be-
lediyesi, hafta sonu düzenlediği 'Tarım' baş-
lıklı forumun ardından kararları hızla hayata 
geçirdi. Üreticiden alınan 10 ton domates, 
ihtiyaç sahibi vatandaşlara verildi n 2’DE 
 

MURATPAŞA’DAN
ÜRETİCİYE DESTEK 

n MANAVGAT Çolaklı’daki bir otel, 
yabancı turistlere 29 bin lira karşılığında 
rezervasyon yaparken, yerli turistten yak-
laşık 46 bin lira istedi. Aynı standarttaki 
odaya yerli turistin yabancıdan yüzde 60 
daha fazla ödeme yapmak zorunda kalma-
sı tepki çekti. n HABERI 4’TE 

ÇİFTE STANDART
Antalya’daki otellerde yerli 
turistlere yabancı turistlerin 2 
katından fazla fiyat uygulan-
ması fiyat politikasındaki çifte 
standardı gözler önüne seriyor.
                    YERLİ TURİSTE PAHALI 

n KONYAALTI Sanayici ve 
Iş Insanları Derneği (KONY-
SIAD), turizm gündemi ile 
toplandı. Toplantıda Antal-

ya’nın turizmdeki gelecek 
hedefleri ve beklentileri 
hakkında görüş alışverişin-
de bulunuldu. n 4’TE 

Turizm konuşuldu

n ANTALYA Ziraat Odası Başkanı Nazif 
Alp, Türkiye genelinde 
100 binin üzerinde kaçak 
sondaj bulunduğunu 
dile getirerek bir defaya 
mahsus bu sondajların 
ruhsatlandırılması çağrı-
sını yaptı.  n 2’DE 
 

Kaçak sondajlar
ruhsatlandırılsın

n MAKİNA Mühen-
disleri Odası (MMO) 

Antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. 
İbrahim Atmaca, 

1 Nisan 2025 
itibarıyla yürürlüğe 

giren yeni Isı Yalıtım 
Standardı’nın (TSE 
825), inşaat sektö-
ründe ve binalarda 
enerji kullanımında 
köklü değişiklikler 

meydana getirece-
ğini açıkladı. n 8’DE 

Verimlilikte
yeni dönem

n MANAVGAT’TA 
çelik bariyerle 

çarpan 21 yaşındaki 
Berkay Mehmet 
Gülaydın, feci 

şekilde can verdi. 
Genç sürücünün 

babası Ismail 
Gülaydın'ın da 11 yıl 
önce motosikletle 

yaptığı trafik kazası 
sonucu hayatını 

kaybettiği öğrenildi. 
n HABERI 3'TE

Kadere 
bak...

n Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek. 9-11 Mayıs tarihleri arasın-
da yapılacak 4. Uluslararası Gastro-
nomi Festivali FoodFest için zengin bir 
program hazırladıklarını belirtti. n 5’TE 
 

FOODFEST HAZIRLIĞI 

ÇARPICI AÇIKLAMALAR YAPTI

İLKLERİ GERÇEKLEŞTİRDİK
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HABER

Muratpaşa Belediye-
si’nin demokratik ve 
kalkınmış bir Türki-
ye hedefiyle hayata 

geçirdiği Forum Muratpaşa seri-
sinin 5’inci oturumu, hafta sonu 
‘Tarım’ başlığıyla Türkan Şoray 
Kültür Merkezi’nde gerçekleş-
tirildi. Belediye Başkanı Ümit 
Uysal’ın açılış konuşmasıyla baş-
layan forumda, Tarım Politikaları 

Uzmanı Ergin Kahveci, Ziraat 
Mühendisi İbrahim Oğuz ve Si-
murg Kadın Kooperatifleri Birliği 
Başkanı Sibel Uyar konuşmacı 
olarak yer aldı. Forumun mode-
ratörlüğünü ise gazeteci Meliha 
Okur üstlendi.

ÇİFTÇİDEN ALINDI, ÜCRETSİZ 
DAĞITILDI
Forum sonunda 10 maddelik 

sonuç bildirgesi yayımlandı. Bil-
dirgede yer alan tarımsal üretimin 
desteklenmesi ve yerel çiftçinin 
korunmasına dair görüşler ve 36 
ilde etkili olan zirai don nedeniy-
le farkındalık oluşturmak amacıy-
la Muratpaşa Belediyesi, domates 
satın alımı gerçekleştirdi. 10 ton 
domates, Yeşildere Mahallesi’nde 
ihtiyaç sahibi ailelere ve beledi-
yenin aşevinden her gün evlerine 

sıcak yemek ulaştırılan vatandaş-
lara ücretsiz olarak dağıtıldı.

MUHTARDAN TEŞEKKÜR 
Yeşildere Mahalle Muhtarı Kemal 
Genbeş, “Muratpaşa Belediye 
Başkanımız sayın Ümit Uysal’a, 
mahallemize, çiftçimize teşekkür 
ederim. Güzel bir proje. Türki-
ye’miz zor günlerden geçiyor. Çift-
çinin yanında olmak ne kadar güzel 
bir şey” diye konuştu. n DHA 

Muratpaşa’dan
üreticiye destek 
TÜRKİYE'de hafta sonu yaşanan don, 36 ilde özellikle meyveciliği büyük darbe vururken, 
Muratpaşa Belediyesi, hafta sonu düzenlediği 'Tarım' başlıklı forumun ardından kararları 
hızla hayata geçirdi. Üreticiden alınan 10 ton domates, ihtiyaç sahibi vatandaşlara verildi.

Turizmin başkenti olduğu kadar 
tarım alanındaki gelişmeleri 
ve potansiyeli ile de öne çıkan 
Antalya’da son zamanlarda açılan 
sondaj sayıları arttı. Sondaj 
sayılarının artması kaygıları 
da beraberinde getirdi. Antalya 
Ziraat Odası Başkanı Nazif Alp, 
hükümet yetkililerine önemli bir 

çağrıda bulunarak bu sondajların 
ruhsatlandırılmasını istedi. Bir 
sonraki sondaj işlemlerinin ise 
izne bağlanmasını önerdi. 

SU FAKİRİ BİR ÜLKEYİZ
Antalya Ziraat Odası Başkanı Na-
zif Alp, Türkiye’nin giderek de-
rinleşen su kriziyle ilgili çarpıcı 
açıklamalarda bulundu. Özellikle 

tarımsal üretimin yoğun oldu-
ğu bölgelerde su kullanımının 
plansız şekilde devam ettiğini 
belirten Alp, “Sondaj olmayan 
bir yer kalmadı. Su fakiri bir 
ülkeyiz. Bu durumun sürdürüle-
bilirliği yok.” dedi.

YER ALTI SU KAYNAKLARI 
KURUYOR
Alp, tarımda kullanılan suyun 
büyük kısmının hala vahşi sulama 
yöntemleriyle tüketildiğini ve bu 
durumun yer altı su kaynakları-
nı hızla kuruttuğunu vurguladı. 
Modern sulama sistemlerinin 
yaygınlaştırılması gerektiğini 
belirten Alp, “Artık vahşi sula-
mayı bırakmamız şart. Damla ve 
yağmurlama gibi sistemler teşvik 
edilmeli ve desteklenmeli.” Söz-
lerine yer verdi. 

RUHSATLANDIRIN ÇAĞRISI
En büyük sorunlardan birinin de 

ruhsatsız yani kaçak sondajlar 
olduğunu ifade eden Alp, Türkiye 
genelinde 100 binin üzerinde 
kaçak sondaj bulunduğunu dile 
getirdi. Alp, “Bir şikâyet üzerine 
ruhsatsız bir sondaj kapatılıyor. 
Bu da üreticiyi zor durumda bıra-
kıyor. Yasa bu şekilde işliyor, an-
cak üreticinin suya ulaşımı hayati 
öneme sahip.” dedi. Alp, çözüm 
önerisi olarak mevcut sondajların 
bir defaya mahsus ruhsatlandırıl-
masını gündeme getirdi.

CAYDIRICI CEZALAR 
UYGULANMALIDIR
Alp, “Bizim talebimiz, şu an 
faal olan kaçak sondajların kayıt 
altına alınarak ruhsatlandırılması 
yapılsın. Böylece hem devlet 
kontrolü sağlar hem de çiftçi 
mağdur olmaz. Bundan sonra açı-
lacak her ruhsatsız sondaj için ise 
caydırıcı cezalar uygulanmalıdır.” 
dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

Kaçak sondajlar
ruhsatlandırılsın

Antalya Ziraat Odası Başkanı Nazif Alp, Türkiye genelinde 100 
binin üzerinde kaçak sondaj bulunduğunu hatırlattı. Alp, bir 
defaya mahsus bu sondajların ruhsatlandırılmasını talep etti.

ÜLKE genelinde nisan 
ayında sıcaklıkların sıfırın 
altına düşmesiyle birlikte 
36 ilde zirai don felaketi 
yaşandı. Tarım sektöründe 
büyük tedirginlik yaratan 
bu gelişme, özellikle mey-
ve ağaçlarının yoğun oldu-
ğu bölgelerde ciddi zarara 
yol açtı. Don olayından 
etkilenen illerden biri de 
tarımsal üretimin başkenti 
Antalya oldu.Antalya İl 
Tarım ve Orman Müdürü 
Fırat Erkal, donun etkile-
diği bölgelerden Elmalı 
ilçesinde sahaya inerek 

hasar tespit çalışmalarını 
yerinde inceledi. Müdür 
Erkal’a Elmalı İlçe Tarım 
Müdürü Dilek Boğatimur 
ile Elmalı Ziraat Odası 
Başkanı Mustafa Yılmaz 
eşlik etti.Ziyaret kapsamın-
da özellikle kayısı, elma, 
armut, kiraz, badem ve 
şeftali bahçelerinde zarar 
gözlemlendi. Müdürlük 
teknik ekipleri, meteoro-
lojik verilerle desteklenen 
zarar tespit çalışmalarına 
başladı.

BAKANLIĞA BİLDİRECEK 
İncelemeler sırasında 

açıklamalarda bulunan 
İl Müdürü Fırat Erkal, 
“Zirai don özellikle rakımı 
yüksek bölgelerde etkisini 
gösterdi. Elmalı başta 
olmak üzere Korkuteli 
ve bazı yayla köylerin-
de don zararına yönelik 
detaylı tespit çalışmaları-
mız sürüyor. Ürün bazlı 
hasar oranlarını belirleyip, 
bakanlığımıza raporla-
yacağız. Sigortalı üreti-
cilerimizin zararlarının 
karşılanması için TARSİM 
ile koordineli çalışıyoruz” 
dedi.

TARSİM Antalya Bölge 
Müdürü Muharrem Ünal 
da aynı gün sahada olup, 
sigortalı parsellerde hasar 
tespit çalışmalarına eşlik 
etti. Ünal, sistemin hızlı 
işletileceğini ve çiftçilerin 
mağdur edilmeden sürecin 
tamamlanacağını belirtti. 
n DHA

Zirai don hasar
tespiti yapılıyor

KEPEZ ilçesi Şafak Mahalle-
si’ndeki Akdeniz Sanayi Sitesi 
esnafı, otomobil ve motosik-
letlerle drift atan sürücülerden 
şikayetçi. Sanayinin girişindeki 
5009 Sokak’ta dükkanları 
bulunan esnaf, sokağa yaya 
geçidi ve kasis istiyor. Akşam 
saatlerinde sokakta drift atıldı-
ğını belirten esnaf, sürücülerin 
aşırı hız yaptığını kaydetti. 
Can güvenliklerinin olmadığını 
ifade eden esnaf, sokakta yolun 
karşısına geçerken tedirgin 
olduklarını söyledi.

MÜŞTERİLERİM KORKUYOR
Sanayide motosiklet tamircisi 
Mehmet Nihat Yakut, “Bu-
radan hızla geçen araçlardan 
çok rahatsız oluyoruz. Ak-
şam saatlerinde drift yapıyor, 
egzoz patlatıyorlar. Esnaf çok 
rahatsız. 

Yolun karşısına çöp dökme-
ye geçerken çok korkuyoruz. 
Tereddüt ediyoruz. İlla kİ bir 

ölüm olduktan sonra mı burada 
önlem alınacak. Bu arabaların 
egzoz seslerinden, aşırı sürat-
larından şikayetçiyiz. Buraya 
yaya geçidi ya da tümsek ya-
pılsın. Bu araçların gürültüsün-
den, drift yapmasından, egzoz 
seslerinden bıktık. Müşterilerim 
dükkana girerken korkuyor” 
diye konuştu.

CAN GÜVENLİĞİ YOK
Sanayide kahvaltı salonu 
bulunan Hasan Uğur, “Buradan 
geçen motorlar, otomobiller eg-
zozlarıyla bizi rahatsız ediyor. 
Burada işi olan ve yolun karşı-
sına geçmek zorunda kalanların 
can güvenliği yok. Bu egzozları 
özel yaptırıyorlar, buradan ge-
çerken otomobillerini, motorla-
rını bağırtıyorlar. Müşterileri-
miz de bundan rahatsız. 
Karşıya geçerken dikkat etme-
sek, bize de çarpacaklar. Bunla-
rı yavaşlatıcı bir önlem olsa çok 
iyi olur” dedi. n DHA

Esnafların drift isyanı

Manavgat ilçesinde yaşayan 
69 yıldır terzilik yapan 82 
yaşındaki Yaşar Azgan, ömrünü 
kitaplarla, terzilikle ve insan bi-
riktirmekle geçirdi. “24 saatlik 
gün içinde 30 saat okumak ge-
rekir” diyerek gençlere çağrıda 
bulunan Azgan, ilkokul mezunu 
olmasına rağmen bugüne kadar 
2 bin dolayında kitap karıştır-
dı, yabancı dil öğrendi, 9 kez 
ödüllendirildi. 
Manavgat’ın en eski esnaf-
larından biri olan terzi Yaşar 
Azgan, meslekteki 69 yılı ve 
kitaplarla geçen yaşam öykü-
süyle yalnızca bir zanaatkâr 
değil, aynı zamanda kültürün 
taşıyıcısı oldu. 1943 yılında 
Manavgat’ın Gençler Köyü’nde 
dünyaya gelen Azgan, 1956 yı-
lında ilkokulu bitirdikten sonra 
Antalya’da bir terzinin yanında 
çıraklığa başladı. 1963 yılında 
Manavgat’ta kendi dükkânını 
açan Azgan, aynı yıl askere 

gitti. İstanbul’da askerlik yap-
tığı dönemde terzilik eğitimini 
ustaların yanında sürdürdü. 
Askerlik sonrası memleketine 
dönerek mesleğini sürdüren 
Yaşar Azgan, Manavgat’ın ileri 
gelenlerini giydirmeye devam 
etti.   Bugün 82 yaşında olan 
Azgan, “Meslekte 69 yılı, ya-
şamda 82 yılı geride bıraktım” 
diyerek, yaşadığı her anı dolu 
dolu geçirdiğini anlattı. 

   YAŞAYARAK YAŞLANDIM
  Kültür Bakanlığı tarafından 
Ankara’da ödüllendirilen ve 
bugüne dek belediye, kayma-
kamlık ve valiliklerce toplam 
9 kez takdir belgesi verilen 
Azgan, “Bir düşünür ‘Yaşamak 
yaşlanmak değildir, yaşayarak 
yaşlanacaksın’ diyor. 
Ömrümü boşa geçirmediğime 
inanıyorum. Bir toplumda, 
ömrü boyunca ailesine, mil-
letine bir ağaç bile dikmeyen 
bir insan öldüğünde ağlamayın 
diyorlar ya; işte o söz, hayatım-
da kulağıma küpe oldu” diye 
konuştu. n İHA 

69 yıllık usta 

ALANYA Belediyesi Temiz-
lik İşleri Müdürlüğü bünyesine 
yeni alınan araçlar hizmete 
başladı. Araçları denetleyen 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Murat Levent Koçak, “Temizlik 
çalışmalarımızı belirlediğimiz 
strateji doğrultusunda ve mo-
dern yöntemlerle yürütüyoruz” 
dedi.Alanya Belediye Başkan 
Yardımcısı Murat Levent 
Koçak, Belediye Temizlik İşleri 
Müdürü Adem Demir, müdür-
lük bünyesindeki şef, çavuş 
ve yeni personel, devam eden 
hizmetler ile yeni yatırımların 
ele alındığı bir istişare toplan-
tısı gerçekleştirdi. Toplantıda, 

Alanya’nın temizlik hizmetleri 
ve yürütülen projeler hakkın-
da detaylı bir değerlendirme 
yapıldı. 

Personelin görüş ve önerileri-
ni dinleyen Başkan Yardımcısı 
Koçak, mevcut uygulamaların 
daha iyi olması için atılacak 
adımları ve yeni projelere 
yönelik stratejileri personele 
aktardı. Turizm sezonu öncesi 
sürdürülen çalışmaların çok 
önemli olduğunu vurgulayan 
Başkan Yardımcısı Koçak, tüm 
ekibe güvendiğini ve hep bir-
likte temiz bir Alanya için gece 
gündüz demeden çalışacakları-
nı vurguladı. n DHA 

Temizlik işlerine yeni araç alındı
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Kaza, D-400 Karayolu 
Ilıca Mahallesi mevkiinde 
meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Manavgat 

istikametinden Serik yönüne seyreden 
Berkay Mehmet Gülaydın’ın kullan-
dığı 07 CAE 390 plakalı motosiklet, 
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu yolun sağındaki 
çelik bariyerlere çarptı. Güvenlik 
kamerasına yansıyan kazada, çarpma-
nın şiddetiyle motosiklet parçalanarak 

yola savruldu. Genç sürücü olay ye-
rinde hayatını kaybetti. Gülaydın’ın 
cenazesi, Manavgat İlçe Jandarma 
Komutanlığı Olay Yeri İnceleme 
ekibi, Cumhuriyet Savcısı ve Adli Ta-
bibin çalışmasının ardından Antalya 
Adli Tıp Kurumuna gönderildi.

BABASI İLE AYNI KADERİ PAYLAŞTI 
Yaklaşık 3 ay önce de motosiklet ka-
zası geçirdiği ve kolunun kırıldığı öğ-
renilen Berkay Mehmet Gülaydın’ın, 
o kazada hasar gören motosikletinin 

yerine bu kazaya 
karıştığı motosik-
leti aldığı belirtildi.
Berkay Mehmet 
Gülaydın’ın babası 
İsmail Gülaydın’ın 
da 2014 yılında Ço-
laklı Mahallesi’nde 
geçirdiği motosiklet 
kazasında ağır ya-
ralandığı, hastanede 
15 ay yoğun bakım-
da kaldıktan sonra 
hayatını kaybettiği 
bilgisine ulaşıldı. 
n İHA 

KADERE BAK 
11 YIL ÖNCE BABASI DA KAZADA ÖLMÜŞTÜ

Manavgat’ta çelik bariyerle çarpan 21 yaşın-
daki Berkay Mehmet Gülaydın, feci şekilde can 
verdi. Genç sürücünün babası İsmail Gülay-
dın'ın da 11 yıl önce motosikletle yaptığı trafik 
kazası sonucu hayatını kaybettiği öğrenildi.

Emekleri kül oldu
Kepez ilçesine bağlı Yenidoğan 
Mahallesi Adnan Menderes Bulvarı 
ile 3076 sokak kesişiminde bulu-
nan 2 katlı marketin depo olarak 
kullanılan üst katında saat 17.00 
sıralarında klima kaynaklı yangın 
çıktı. Klima ünitesinin patlama-
sıyla birlikte çıkan yangın tüm 
markete yayıldı. Çalışanlar durumu 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbar üzerine adrese çok sayıda 
polis, itfaiye ve sağlık ekibi sevk 
edildi. İtfaiye ekipleri, yangını 
güçlükle kontrol altına alırken, 
alevlerin sardığı marketin üst kısmı 
tamamen küle döndü. Yangın anları 
vatandaşların cep telefonu kamera-
larına yansıdı.

YANGIN HIZLI BÜYÜDÜ 
Yangın anına marketin yakınında 
oturduğu kafede şahit olan Halit 

Mert, “Kafenin sahibi bir anda 
‘Yangın var’ diye bağırarak dışarı 
çıktı. Biz de kendimizi dışarı attık. 
Hemen dışarıdaki vatandaşları ya-
nan marketin yakınından uzaklaş-
tırarak, itfaiye ekiplerine yardımcı 
olduk. Yangın hızla büyüdü, 
itfaiye çok kısa sürede geldi. Tüm 
market küle döndü. Geçmiş olsun” 
dedi.Yangına markette alışveriş 
yaparken yakalanan bir müşteri, 
ödeme sırasında beklerken yangın 
başladığını ve ardından elektriğin 
gittiğini, can haliyle kendilerini 
dışarı attıklarını anlattı.

MARKETİM KÜL OLDU
30 senedir işlettiği marketin yan-
dığını gören Ali Yürekli, “Yangın 
anında evdeydim, torunum geldi 
‘Dede marketimiz yanıyor’ dedi. 
Yangının klimadan çıktığını tahmin 
ediyoruz. Yaklaşık 10 milyon 
zararımız var. 
Yukarıyı depo olarak kullanı-
yorduk. Şu an market tamamen 
kullanılamaz hale geldi. 30 yıllık 
emeğim mahvoldu. Marketim 
tamamen yanıp, kül oldu” diyerek 
gözyaşı döktü. Polis yangınla ilgili 
inceleme başlattı. n DHA

ANTALYA’da bir marketin depo olarak kullanılan üst katında klimadan kaynaklı yangın çıktı. Kli-
manın patlamasıyla bir anda büyüyen alevler kısa sürede tüm marketi sardı. Marketin sahibi Ali 
Yürekli, “Yaklaşık 10 milyon zararımız var. 30 yıllık emeğim mahvoldu." diyerek gözyaşı döktü.

BURDUR’da bir süredir 
haber alınamayan Saim 
Nas’ın (85), evde bir 
bölümü yanmış cansız 
bedeni bulundu.Burdur 
merkez Necatibey Ma-
hallesi’nde oturan Saim 
Nas’tan haber alamayan 
yakınları, komşuların-
dan yardım istedi. Dün 
saat 23.00 sıralarında 
eve giren komşular, 
Saim Nas’ı odadaki 
divan üzerinde vücudu-
nun bir bölümü yanmış 
halde yatarken buldu. Komşuların haber ver-
mesiyle olay yerine çok sayıda sağlık ve polis 
ekibi sevk edilirken, evde yangın olduğunu 
ihbar edilmesiyle tedbir amaçlı itfaiye ekipleri 
de yönlendirildi. Eve giren ekipler Saim 
Nas’ın hayatını kaybettiğini belirledi. Nas’ın 
cenazesi savcının incelemesinin ardından 
otopsi yapılmak üzere Burdur Devlet Hastane-
si morguna götürüldü. Olayla ilgili inceleme 
başlatıldı. n DHA

YANGINDA 
CAN VERDI

Korkuteli ilçesinde meydana gelen trafik 
kazasında 4 kişi yaralandı.Kaza, dün 
Korkuteli- Antalya yolu Diş Hastanesi 
kavşağında meydana geldi. Yiğit Ö. (21) 
idaresindeki 07 BMR 393 plakalı otomo-
bil ile Ceren B. (22) idaresindeki 07 BNP 
541 plakalı otomobil çarpıştı. Kazada 
sürücüler ile Ramazan B. ve Emel B. yara-
landı. İhbar üzerine olay yerine polis, itfai-
ye ve sağlık ekipleri sevk edildi. 07 BNP 
541 plakalı otomobilin ön yolcu koltu-
ğunda sıkışan Ramazan B. itfaiye ekipleri 
tarafından kurtarıldı. 4 yaralı ambulansla 
Korkuteli Devlet Hastanesi’ne götürüldü. 
Durumu ağır olan Ramazan B. ambulans-
la Antalya’ya sevk edildi. Kazayla ilgili 
inceleme başlatıldı. n DHA

Korkuteli’de 
kaza: 4 yaralı

BURDUR’da 2 motosiklet hırsızlığına 
karıştığı belirlenen şüpheli Isparta’da yakala-
narak, tutuklandı. Burdur İl Emniyet Müdür-
lüğü ekipleri Yeni Mahalle’de park halindeki 
2 motosikletin çalınmasıyla ilgili çalışma 
başlattı. Olayın şüphelisi olduğu belirlenen 
R.D. takibe alındı. 

Isparta’ya bağlı Gönen ilçesinde olduğu tes-
pit edilen R.D., Gönen İlçe Jandarma Komu-
tanlığı ekipleriyle yapılan koordineli çalışma 
sonucu yakalandı. Gözaltına alınan R.D. sevk 
edildiği adli mercilerce tutuklandı. n DHA

Fazla kaçamadı 

ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü Kaçak-
çılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri, Antalya’da suç ve 
suçlularla mücadele kapsamında çalış-
malar gerçekleştirdi. Bu kapsamda, son 
1 haftada Kepez, Muratpaşa, Alanya ve 
Manavgat ilçelerinde gerçekleşen operas-
yonlarda, 87 litre kaçak içki, 2 bin 852 
kaçak gıda, 409 kaçak emtia, 9 bin 320 
içi dolu makaron, 2 bin 816 paket kaçak 
sigara, 123 kaçak ilaç, 143 kaçak elekt-
ronik sigara ile 15 kilogram kaçak tütün 
ele geçirildi. ‘5607 sayılı kanuna muha-
lefet etmek’ suçu nedeniyle 15 olayda 17 
şüpheliye adli işlem yapılırken, ‘6136 
sayılı kanuna muhalefet etmek’ suçundan 
1 şüpheli tutuklandı. Bu kapsamda yapılan 
aramalarda ise 2 tabanca ve şarjör ve 7 
tabanca fişeği ele geçirildi.Aranan kişilere 
yönelik yapılan çalışmalarda, kesinleşmiş 
hapis cezası ile aranan 3 şüpheli yakalana-
rak cezaevine teslim edildi. n DHA

Kaçakçılık 
operasyonları
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“Canımı yakanlardan 
intikam almayı 
düşünmedim hiç, hayat 
benden daha yaratıcı.” 
Simone de Beauvoir

Bir futbol maçında, 
pankart açmışlar; “Doğum 
normal, normal doğum 
olmalı” diye. Kadınlar 
bunu protesto ettiler, 
Antalya Kadın Danışma 
Merkezi/ Dayanışma 
Derneği de basın 
açıklaması yaptı. Bu konu 
es geçilemezdi. Protesto 
eden bir grubun elinde 
“Normal doğumu sen 
yap” yazan bir pankart 
vardı ve çok haklıydı. 
Doğum yapabilmek, bir 
üstünlük olmalıyken, bazı 
kesimler sanki utanılması 
gerekiyor gibi davranışlar 
sergiliyor. Kadın; ister 
doğursun, isterse 
doğurmamayı seçsin, 
o birçok açıdan zaten 
üstündür ama buna karşın 
kadınlar, hiçbir zaman 
üstünlük istemez, eşitlik 
ister, bunun için mücadele 
ederler, ediyorlar.

Kadından doğan erkekleri, 
doğum her zaman rahatsız 
etmiştir. Elbette “erkekler” 
derken kimleri kastettiğimi 
herkes biliyor. Eşi doğum 
yaparken ona destek 
olmak için doğuma giren, 
bebeğini büyütürken 
sorumluluk duyanlara 
sözüm yok, onlar 
alınmasınlar. 

Doğum; uzmanların 
söylediğine göre, sekiz 
kemiğin aynı anda 
kırılmasının acısıdır. Bunca 
acıya dayanıp doğum 
yapan kadına saygılı 
davranmak yerine, bir de 
“Neden kız doğurdun? 
Neden sezaryenle doğum 

yapmak istedin? Benim 
istediğim yöntemle 
doğuracaksın!” 
diyebilecek kadar ileri 
giden erkeklere ben 
bir şey demeyeyim siz 
deyiniz. Kadın bedeniyle 
uğraşmaya doyamayan 
sistemi siz eleştiriniz. 
Kadının doğurması, 
doğurmaması, nasıl 

doğum yapacağı 
konuları, yalnızca kadını 
ilgilendirmeli. Karar 
yalnızca kadının olmalı, 
başka türlüsü düşünülemez 
bile. 

Yüzlerce yıldır kadının 
giyinmesi, davranışı, 
nasıl yaşaması gerektiği 
gibi saçma sapan 
düşünceler kadına 
dayatılıyor. Yine yüzlerce 
yıldır kadın, bunlar için 
mücadele ediyor. İnsan 
olabilmeyi başaran 
böylesi düşünceleri 
savunmaz, kadına destek 
olur, onların eylemini, 
söylemini destekler. 
Bunun aksi insanlık suçu 
olmalıdır. Ayrıca kadını 
aşağılayan, haklarını gasp 
etmeye çalışan davranışı 
birileri kendilerine nasıl 
yakıştırıyor şaşıyorum. 
Onlar, başka dünyadan mı 
geldiler, yoksa yumurtadan 
yeni mi çıktılar? Kadının 
haklarına kavuştuğu, bu 
dünyada mutlu, huzurlu 
olduğu kadardır yaşam. 

Kadın mutluysa erkek 
mutlu olabilir, kadın 
huzurluysa erkek de 
huzurlu olabilir. Aksini 
düşünen, çarpık düşünce 
ortaçağa göre bile 
gerilerde kalır. Dünyanın 
neresinde olursa olsun, 
kadının insan haklarına 
saygı duyulmuyorsa, 
kadınlar buna karşı 
dururlar, durmalıdırlar. 
Kimse, kadının nasıl 
yaşayacağı hakkında 
keyfi kararlar almaya 
kalkmamalıdır. Her 
insan eşit doğar, eşit 
yaşamalıdır…”Aslan, 
ceylan, sırtlan, zebra aynı 
yöne koşuyorsa, orman 
yanıyor demektir.”

KAMILE YILMAZ

NORMAL 
DOĞUM NE 
OLA Kİ?

Konaklama tesisleri-
nin yerli ve yabancı 
turistler arasında fiyat 
ayrımı yapması yıl-

lardır tartışılan bir konu olmaya 
devam ediyor. Bu çifte standart, 
son olarak Manavgat’daki bir otel 
tarafından uygulandı. Çolaklı’da 
yer alan bir otel, rezervasyon 
yaptırmak isteyen yerli müşterisi-
ne yabancıya göre yüzde 60’dan 
daha fazla bir tarife sundu.  

YÜZDE 60 FİYAT FARKI 
Fiyatları tartışma konusu olan 
otel, aynı tarihlerde yapılan 
rezervasyonlarda yerli turistten 
yaklaşık 46 bin 800 TL talep 
ederken, yabancı turistlerin aynı 
otele 589 Sterlin (yaklaşık 29 bin 
700 TL) karşılığında rezervasyon 
yapabildiği ortaya çıktı. Aynı 
şartlarda odaya yerli turistin 
neredeyse yüzde 60 daha fazla 
ödeme yapmak zorunda kalması 
tepki çekti. 

KENDİ ÜLKEMİZDE 
YABANCIYIZ
Sosyal medyada paylaşılan bu 
durum büyük eleştiri konusu 
oldu. Bazı kullanıcılar bu durumu 
“kendi ülkemizde turist olduk” 
sözleriyle eleştirirken, bazıları da 
Türkiye’de yaşayan vatandaşla-
rın döviz üzerinden değil, TL ile 
kazandığını hatırlatarak fiyatların 
adaletsiz olduğunu vurguladı.

OTELDEN MANZARA SAVUNMASI 
Oteli savunan bazı yorumlarday-
sa, uluslararası turizm pazarında 
her ülke için farklı fiyat strate-
jilerinin uygulandığı belirtildi. 
Özellikle Avrupa pazarına yö-
nelik yapılan erken rezervasyon 
kampanyaları ve oda tiplerindeki 
farklılıklar, fiyat farkının gerekçe-
si olarak gösterildi. Yerli turistin 
rezervasyon yaptığı odanın deniz 
manzaralı ve daha lüks olabilece-
ği, yabancı turistin ise ekonomik 
oda tercih etmiş olabileceği de 
dile getirildi. n ERTUĞRUL 
GÜN-ÖZEL HABER

ÇİFTE STANDART 
YERLI MÜŞTERIDEN YÜZDE 60 FAZLA PARA ISTEDILER

Antalya’daki bazı otellerde yerli ve yabancı turistler arasında fiyat ayrımı yapılması, sektör-
deki çifte standardı gözler önüne seriyor. Son olarak Manavgat Çolaklı’daki bir otelin yerli 
müşterisinden yabancıya göre yaklaşık 2 kat daha fazla ücret istemesi tepkiye neden oldu.

KONYAALTI Sanayici ve İş 
İnsanları Derneği (KONYSİAD) 
Nisan ayı olağan genişletilmiş 
üye toplantısı gerçekleştirildi. 
Toplantıya Konyaaltı Kaymaka-
mı Rahmi Köse, Antalya Sosyal 
Güvenlik Kurumu İl Müdürü 
Mehmet Tanrıöver’in yanı sıra 
Akdeniz Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği (AKTOB) 
Başkanı Kaan Kavaloğlu, 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si Turizm Danışmanı Osman 
Ayık ve çok sayıda üye katıldı. 
Toplantının açılış konuşmasını 
yapan KONYSİAD Başkan Yar-
dımcısı Alper Alveroğlu, Başkan 
İlhami Kaplan’a teşekkür ederek, 
“Başkanımız İlhami Kaplan’ın 
vizyonu ve önderliğinde Antalya 
için çok değerli konuları görüş-
tüğümüz toplantılar düzenlemeye 
devam ediyoruz. Marifet iltifata 
tabidir. Biz de bunun farkında 
olarak değerli başkanımız İlhami 
Kaplan’a teşekkür ediyoruz” 

dedi. Alper Alveroğlu’nun konuş-
masının ardından derneğe yeni 
katılan üyelere, Konyaaltı Kay-
makamı ve KONYSİAD Başkanı 
İlhami Kaplan tarafından plaket 
takdimi yapıldı.

DENETİMLER YETERSİZ 
Akdeniz Turistik Otelciler ve İş-
letmeciler Birliği (AKTOB) Baş-

kanı Kaan Kavaloğlu, Bolu’daki 
otel yangınının turizm sektöründe 
önemli değişikliklerin mihenk 
taşı olan bir afet olarak kayıtlara 
geçtiğinin altını çizdi. Oteller-
de yangın ve yangın güvenliği 
ile alakalı kapsamlı bir kanun 
olduğunun altını çizen Kavaloğlu, 
“Bu kanunda odaların 30 dakika 
yangına dayanıklı kapılara sahip 
olması isteniyor. Bu da yetmiyor, 
kapılar ısıyı gördüğü anda yandan 
ve alttan şişip duvarın ve zeminin 
boşluklarını kapatacak şekilde 
tasarlanmalı. Bu sayede alevlerin 
ve dumanın odaya dolması en-
gellenmiş oluyor. İkinci kısım ise 
yangın merdiveni kapıları. Yangın 
merdiveni kapısının sahip olması 
gereken özellikler de bu kanun-
da belirtiliyor ancak denetimle 
ilgili bir sıkıntı var. Denetimlerin 
zamanında ve usulüne uygun 
şekilde yapılması elzem. Son 
dönemde artan denetimler son-
rasında mevzuata uymayan işlet-
meler için yaptırımlara başlandı. 
Denetime gelindiğinde ilk olarak 

işletme belgesine bakılıyor. Buna 
sahip olmayan işletmeler kapanı-
yor. Kapanan işletmeler, yangın 
eksikliklerinden ziyade işletme 
belgesi olmayan işletmelerdir” 
diye konuştu.

ANTALYA’NIN YÜKÜ ÇOK AĞIR
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Turizm Danışmanı Osman Ayık 
ise “Antalya’nın yükü çok ağır. 
Türkiye’de iki tane önemli giriş 
kapısı İstanbul ve Antalya. Bu 
iki noktanın misafir sayıları da 
çok yüksek. Antalya yaklaşık 25 
milyon bantta. İstanbul da aynı 
bantta. Bu aslında burada var olan 
birçok değerin zorlanmaya baş-
laması anlamına geliyor. Bizim 
belki bir nefes almaya ihtiyacımız 
var. Gideceğimiz çok yol var ama 
nefes almaya da ihtiyacımız var. 
Ülkenin tüm noktalarında turizm 
yapılabilir hale getirilmeli. Bunun 
için yeni bir atılım ve planlama 
ile bütün şehirlere turizmi yayma-
mız lazım” ifadelerini kullandı.  
n BÜLTEN/KONYSİAD

Turizm konuşuldu
Konyaaltı Sanayici ve İş İnsanları Derneği (KONYSİAD), turizm gündemi ile toplandı. Toplantıda 
Antalya’nın turizmdeki gelecek hedefleri ve beklentileri hakkında görüş alışverişinde bulunuldu.

Antalya’nın Aksu ilçesine 
bağlı Çamköy Mahallesi’nde 
her yıl geleneksel olarak dü-
zenlenen köy mevlidi, bu yıl 
da yüzlerce kişinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. Mahallenin 
sosyal dayanışmasını ve birlik 
ruhunu pekiştiren mevlid 
etkinliği, mahalledeki kapalı 
pazar alanında yapıldı. Et-
kinliğe, siyasi partilerin Aksu 
ilçe başkanlarının yanı sıra 
çevre mahalle muhtarları, sivil 
toplum temsilcileri, mahalle 
sakinleri ve çok sayıda misafir 
katıldı. Etkinlikte Kur’an-ı 
Kerim tilavetinin ardından 
mevlid-i şerif okundu, dualar 
edildi. Manevi atmosferin 
yoğun şekilde hissedildiği 
programda, birlik ve bera-
berlik vurgusu ön plandaydı. 

Katılımcılar hem dini vecibe-
lerini yerine getirmenin hem 
de komşularıyla bir araya 
gelmenin huzurunu yaşadı.

MUHTARDAN TEŞEKKÜR 
Programın sonunda kısa bir 
konuşma yapan Muhtar İsmail 
Kütük, mevlid organizasyo-
nuna katkı sağlayan herkese 
teşekkür ederek, “Çamköy 
mahallemiz adına düzenledi-
ğimiz geleneksel köy mev-
lidimize uzaktan yakından 
katılan, maddi ve manevi des-
teğini esirgemeyen tüm gönül 
dostlarımıza mahallem adına 
sonsuz teşekkür ediyorum. 
Rabbim hepinizden razı olsun. 
Allah’ın izniyle el birliğiyle 
mevlidimizi gerçekleştirdik. 
Sağ olun, var olun.” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

Çamköy’de geleneksel
Mevlit etkinliği yapıldı

KEPEZ Belediyesi’nen yağmur suyu 
drenaj hattı ve taş tahkimat çalışmaları, 
Varsak Demirel Mahallesi’nde gerçek-
leştirildi. Varsak Demirel Mahallesi ve 
komşu Menderes Mahallesi’ni kapsayan 
çalışmalarda 506 metre uzunluğunda 
drenaj hattı, 6 bin metre karelik alanda 

taştahkimat ile destekleniyor. 6 metre 
genişliğinde ve 3 metre derinliğindeki 
çalışma bölgedeki dere yatağını koru-
yarak, taşkın riskini ortadan kaldırmayı 
hedefliyor. 
Başkan Kocagöz, “Varsak’taki bu 
çalışmamızda bu kararlılığımızın 
bir parçasıdır. İlçemizin altyapısını 
güçlendirmeye, su taşkınlarına karşı 
vatandaşlarımızın can ve mal güvenliği-
ni korumak için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz” dedi. 
n BÜLTEN/ KEPEZ BELEDİYESİ 

VARSAK’TA 
SEL ÖNLEMI
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Akdeniz Üniversitesi Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi 
Bölümü’nden almış olduğum öğrenci belgemi 

kaybettim. Hükümsüzdür. Tolgahan ÜLGER
Öğrenci No: 20210408094

ZAYİ

Akdeniz Üniversitesi Uygulamalı Bilimler Fakültesi Yö-
netim Bilişim Sistemleri Bölümü’nden almış olduğum 

öğrenci belgemi kaybettim. Hükümsüzdür.
Mehmet Furkan ERDEM   Öğrenci No: 20214753015

ZAYİ

Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü ile AESOB 
iş birliğiyle Türkiye’de 

bir ilke imza atılarak sıhhi tesi-
satçı esnafın su ve atıksu bağlantı 
süreçlerini kolaylaştıracak önemli 
bir protokole imza atıldı. Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek ve AESOB Baş-
kanı Adlıhan Dere arasında imza-
lanan işbirliği protokolü ile ASAT 
Genel Müdürlüğü tarafından sıhhi 
tesisatçı esnaflarına yönelik Atık 
Su Şube Yolu Kontrol Belgesi ve 
ASAT kayıt numarası verilecek.
Bu eğitimler ile meslek kodu 
olmadan çalışılmasının  önüne 
geçilecek. 

İŞİ EHLİNE BIRAKACAĞIZ
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek,Antalya’da 

planlı, kurallı ve kimlikli bir 
kent hedefiyle çıktıkları yolda 
meslek odaları ve sivil toplum 
kuruluşlarıyla sürekli işbirliğiyle 
çalıştıklarına dikkat çekti. Başkan 

Muhittin Böcek, “Bu işbirliği 
protokolü ileGazipaşa’dan Kaş’a 
kadar tüm sıhhi tesisatçılarımıza 
ASAT Genel Müdürlüğü ekiple-
rimiz tarafından binalarda su ve 

kanalizasyon bağlantılarının nasıl 
yapılması gerektiği, projelere 
nasıl uyulması gerektiği gibi 
konularda eğitimler verilecek. İşi 
ehline bırakacağız. Rast gele yer-
lerden su alma işleri bitiyor” dedi.  

KAYIT DIŞI ÇALIŞMAYI 
ÖNLEYECEĞİZ
AESOB Başkanı Adlıhan Dere 
ise Başkan Muhittin Böcek’e 
esnafa verdiği destekten dolayı 
teşekkür ederek, “Yapıların iskanı 
alınmadan önce su ve kanalizas-
yon bağlantısı birlikte kontrol 
edilerek, şube yolu kontrol belge-
si oluşturulacak. 
Odamıza kayıtlı nace kodu sadece 
atıksı tesisatı onarımı eğitimialan 
tesisatçılara verilecek. Böylelikle 
kayıt dışı çalışmanın önüne geçe-
ceğiz” dedi. 
n BÜLTEN/ABB

Büyükşehirden
eğitim desteği 
Antalya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Muhittin 
Böcek, nsıhhi tesisatçı 
esnaflarına yönelik Atık 
Su Şube Yolu Kontrol 
Belgesi ve ASAT kayıt 
numarası verilmesi için 
Antalya Esnaf ve Sanat-
karları Odaları Birliği 
(AESOB) Başkanı Adlı-
han Dere ile bir proto-
kol imzaladı

9-11 Mayıs tarihleri arasında bu yıl 4.’sü 
düzenlenecek olan Uluslararası Gastronomi 
Festivali FoodFest Antalya için hazırlık-
lar sürüyor. Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, başkanlığında 
gerçekleşen Danışma Kurulu Toplantısın-
da, festival organizatörü Gökmen Sözen, 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri ve 
Festival İdari Direktörü Cansel Tuncer ile 

Danışma Kurulunda yer alan kurum, kuru-
luş yöneticileri ile STK ve sektör temsilci-
leri hazırlıkları ele alındı. 

YOĞUN BİR PROGRAM OLACAK
9-11 Mayıs 2025 tarihleri arasında Ka-
raalioğlu Parkı’nda düzenlenecek olan 
FastFood Antalya, her yıl olduğu gibi bu 
yıl da dünya çapında tanınan yıldız şefleri 

Antalya’da ağırlayacak. 4. Uluslararası 
Gastronomi Festivali kapsamında söyle-
şiler, paneller, workshoplar gerçekleştiri-
lecek. Başkan Muhittin Böcek, festivalin 
her geçen yıl daha da geliştiğini belirterek, 
“Bu yıl da Antalya’mızın tarladan sofraya 
zengin gastronomi kültürünü ve ürün çe-
şitliliğini tanıtmak için zengin bir program 
içeriği hazırladık” dedi. n BÜLTEN/ABB

FOODFEST HAZIRLIĞI 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 9-11 Mayıs tarihleri arasından düzenlenecek 
olan 4. Uluslararası Gastronomi Festivali-Food Fest Antalya için danışma kurulu top-
lantısı yapıldı. Başkan Böcek, “Festival için zengin bir program hazırladık” dedi.

SERIK ilçesinde 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nda Kıraç konser 
verecek. Serik Belediyesi’nin 
23 Nisan etkinlikleri kapsa-
mında düzenlediği konser, 
Belek Mahallesi’nde yer alan 
ve yeni tamamlanan mesire 
alanında gerçekleşecek. Bu 
modern sosyal alan, 23 Nisan 
Çarşamba günü, Kıraç’ın 
sahne performansı ile ilk kez 
halkın hizmetine sunulacak. 
Etkinlikte çok sayıda vatan-
daşın bir araya gelmesi ve 
bayram coşkusunu paylaşması 
bekleniyor.

BAŞKAN KUMBUL’DAN 
DAVET 
Serik Belediye Başkanı Kadir 
Kumbul, “Söz verdiğimiz gibi 
milli ve ulusal bayramlarımızı 
olması gerektiği gibi coşku, 
birlik ve beraberlik içerisinde 
kutluyoruz. 23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bay-
ramımızı da aynı heyecanla 
kutlayacağız. Ülkemizin 
değerli sanatçılarından Kıraç, 
eşsiz bir performansla bu özel 
günü taçlandıracak. Gelin, 
23 Nisan coşkusunu birlikte 
paylaşalım” dedi. n DHA 

23 Nisan coşkusu Kıraç’la yaşanacak 

Konyaaltı Belediyesi Spor 
İşleri Müdürlüğü, ilçenin 8 
farklı noktasında temel bisiklet 
eğitimi veriyor. Antalya Bi-
siklet Derneği (ANTBİSDER) 
iş birliğinde gerçekleştirilen 
eğitim, Konyaaltı Belediyesi 
bünyesinde çalışan uzman 
eğitmenler tarafından verili-
yor. Başladığı günden bu yana 
yoğun ilgi gören temel bisiklet 
eğitimlerinde, yaşamında ilk 
kez bisiklet süren vatandaşların 
mutluluğu dikkatlerden kaçmı-
yor. Eğitimlerin, Hurma Parkı, 
23 Nisan Parkı, Kuşkavağı Ma-
hallesi Perşembe Pazarı, Naim 
Süleymanoğlu Parkı, Kavaklar 
Parkı, Tıtaklar Parkı, Gürsu 
Parkı ve HayatPark’ta devam 
edeceği bildirildi.

YAŞ ORTALAMASI 50 VE ÜZERİ
Antalya Bisiklet Derneği 
Başkanı Osman Çakır, “Eğitim-
lerimiz gayet başarıyla ilerliyor. 
Kursiyerlerimiz çok mutlu. Yaş 
ortalamamız genelde 50 yaş ve 
üzeri. 
Vatandaşlarımız eğitime ilgiyle 
geliyor” dedi. Eğitimlere destek 
vermekten mutluluk duydukla-
rını aktaran Çakır sözlerine şu 
şekilde devam etti; “İlk olarak 
denge eğitimiyle başlıyoruz. 
Sonrasında pedal çevirme ile 
devam ediyor. Bisiklet tama-
men denge yeteneğiyle alakalı 
bir durum. Eğitim süreleri de 
bu doğrultuda uzayıp kısalabi-
liyor” 
n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDIYESI 

50 yaş üzerine
bisiklet kursu

KEPEZ Devlet Hastanesi’nde 
2 Nisan Dünya Otizm Farkın-
dalık Günü’nde, Başhekim Op. 
Dr. Ramazan Gürkan, Çocuk 
Psikiyatri Uzmanı Dr. Murat 
Kaçar ve personelin katılımıyla 
etkinlik düzenlendi.
Etkinlikte konuşan Başhekim 
Gürkan, otizmin genellikle 
erken çocukluk döneminde 
ortaya çıkan nöro girişimsel 

bir bozukluk olduğunu söyledi. 
Eğitim sonrası hastane girişin-
deki stantta otizmli çocuklara 
oyuncak ve mavi balon hediye 
edildi. 
Kepez Devlet Hastanesi’nde 
Engelli ve Yaşlı Hizmetleri 
Genel Müdürlüğü’nün talimatı 
ile 2. Ulusal Otizm Eylem Planı 
çerçevesinde faaliyetlerin süre-
ceği belirtildi. n IHA 

Otizm farkındalığı  

Kepez Belediyesi, 
Nasreddin Hoca 
Kreş ve Gündüz 
Bakım Evleri’nin 
ön kayıtlarının son 
başvuru tarihini 
25 Nisan olarak 
duyurdu.Çalışan annelerin ço-
cuk bakım ihtiyaçlarına çözüm 
sunmak ve okul öncesi eğitimi 
desteklemek amacıyla hizmet 
veren Kepez Belediyesi’nin 
Nasreddin Hoca Kreş ve Gün-
düz Bakım Evleri’nin ön kayıt 
dönemi başladı. Teomanpaşa, 
Özgürlük, Ahatlı, Erenköy, 
Varsak ve Sakarya şubelerinde 

36-72 ay aralığındaki 
çocuklar için kayıt 
alınıyor. Kepez Be-
lediyesi, 14 Nisan’da 
başlayan kreşlerin ön 
kayıt işlemlerinin son 
başvuru tarihini 25 

Nisan olarak duyurdu. Çocuk-
lara güvenli, sağlıklı ve sosyal 
gelişimlerini destekleyen bir 
eğitim ortamı sunan kreşlere 
kayıt yaptırmak isteyen aileler, 
ilgili şubelerin iletişim numara-
ları üzerinden bilgi alarak kayıt 
işlemlerini gerçekleştirebilirler. 
n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDIYESI

Kayıtlar 
başladı
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Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Mart 2025 döneminde 
toplu taşıma araçlarını kul-
lanan yolcu sayısını sosyal 
medyadan paylaştı. Buna 

göre otobüs, raylı sistem ve nostaljik 
tramvayla Mart 2025 döneminde taşınan 
yolcu (biniş) sayısı toplam 9 milyon 66 
bin 365 oldu. Ancak Büyükşehir Beledi-
yesi’nin açıkladığı bu rakam, aylık orta-
lama toplu taşıma verilerinin 10 yıl 9 yıl 
öncesine göre trajik şekilde düştüğünü 
gösteriyor. Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nce hazırlanan ve erişime açık olan 
2015 yılı Faaliyet Raporunda, yıl için-
deki toplu taşıma yolcu (biniş) sayısının 
164 milyon 250 bin olduğu kaydediliyor.
Büyükşehir Belediyesi’nde hazırlanan 
2024 yılı Faaliyet Raporunda ise yıl 
içindeki toplu taşıma kullanımı (biniş) 
sayısının, 112 milyon 625 bin olduğu 
açıklandı. Büyükşehir Belediyesi’nin fa-
aliyet raporlarında yer verilen rakamlar, 
aradan geçen 9 yılda nüfusu yaklaşık 500 
bin artan kentte toplu taşıma kullanan 
yıllık yolcu sayısında 51 milyonluk bir 
azalma olduğunu ortaya koyuyor. 

NÜFUS ARTTI, YOLCU AZALDI 
Antalya’daki toplu taşıma oranlarının 
düşük olması kent içi trafiğinde be-
lirli saatlerde tıkanmalara yol açıyor 
ve günlük yaşam kalitesini olumsuz 
etkiliyor. Bu sorunu çözmek için atılan 
adımlar ise yeterli gelmiyor. İl nüfusunun 
yaklaşık 500 bin daha az olduğu 10 yıl 
öncesinin yıllık toplu taşıma rakamları-
na bakıldığında, 2025 yılına göre yıllık 
40-50 milyon civarında daha yüksek 
olduğu görülüyor. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nce hazırlanan yıllık Faaliyet 
Raporlarında yer alan toplu taşıma veri-
leri, yetersiz ve uzun seferlerde zaman 
kaybeden, üstüne ülkenin en pahalı kent 
içi yolculuğunu yapmak zorunda kalan 
halkın toplu ulaşımdan büyük kaçış yaşa-

dığını gösteriyor. 

164 MİLYONDAN 112 MİLYONA…
Faaliyet Raporuna göre 2014’de toplu 
taşıma yolcu sayısı 142 milyon 594 bin 
863 olurken aynı yıl en çok yolcuyu 
minibüslerin taşıdığı görülüyor. 2014’te 
minibüsle taşınan yolcu sayısı 51 milyon 
olarak kaydedilmiş durumda. 2016’da 
minibüsler toplu taşıma sisteminden kal-
dırılırken aynı yıl içindeki toplam ulaşım 
rakamlarının 110 milyon 178 bin 583’e 
düştüğü görülüyor. 2015’de 164 milyon 
250 bin olan toplu taşıma kullanımı 
(biniş) sayısı, 2024 yılında 112 milyon 
625 bine geriledi. 2024’teki yıllık toplam 
yolcu sayısı, 2019’daki 138,9 milyon-
luk yolcu sayısının da 27 milyon altına 
düşüldüğünü gösteriyor. 2015’te aylık 
yolcu taşıma ortalaması 13 milyon 687 
bin 500 olurken, 2025 yılı Mart ayında 9 
milyon 66 bin 365 olarak açıklandı. 

TOPLU TAŞIMA KULLANIMI ÇOK DÜŞÜK
Nüfusu 3 milyona yaklaşan Antalya’da 

bir ayda toplu ulaşımda taşınan yolcu 
sayısının 9 milyon düzeyinde olması, 
her gün yaklaşık 10 kişiden birinin toplu 
ulaşımı tercih ettiği anlamına geliyor. 
Türkiye’nin en fazla nüfusa sahip kenti 
olan İstanbul’da Büyükşehir Belediye-
si’nin 2023 verilerine göre günlük toplu 
taşıma ortalaması 9,7 milyon düzeyinde 
görülüyor. Rakamlar, İstanbul’da gün 
içinde nüfusun yarıdan fazlasının toplu 
taşıma kullandığını ortaya koyuyor. 

BÜYÜK OTOBÜS TAKINTISI 
Büyükşehir Belediyesi’nin faaliyet 
raporunda yer verilen rakamlara bakıl-
dığında, minibüslerin idarenin aldığı 
karar sonucu sistem dışına itilmesinin 
yarattığı sorunun sanılandan daha büyük 
olduğu da görülüyor. AKP’li Menderes 
Türel’in Başkanlığı döneminde Eylül 
2016’da Büyükşehir Belediye Meclisi’n-
de onaylanan düzenlemeyle, 50 adet 12 
metrelik otobüs alımı için İller Bankası 
AŞ’den 20 milyonluk kredi kullanılması 
gündeme gelmişti. Dönemin Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Birol Ekici’ye yetki verilmesi Meclis’te 
oylandı. Düzenleme, AKP’nin 38 kabul 
oyu, CHP’ 12 ret oyu, bağımsız 3 kabul 
oyu ile onaylanarak oy çokluğu ile kabul 
edilmişti.

MİNİBÜSLER SİSTEM DIŞINA İTİLDİ
Bu düzenlemenin mecliste onaylanması-
nın ardından Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi 7 metrelik toplu taşıma araçlarının 
12 metrelik otobüslere dönüştürülmesiy-
le ilgili bir karar alarak bu kararı minibüs 
sahiplerine duyurmuştu. Düzenlemenin 
içinde, küçük ulaşım aracı sahiplerinin 
birleşerek 12 metrelik büyük otobüs 
alabileceği önerisi de vardı. Büyükşe-
hir Belediyesi’nin açıklamasında, AU 
plakasını tercih etmeyen araçların hat ve 
gelir dışına çıkarılacağı belirtilerek süre 
verilmiş,bu karar, açıkça toplu taşımada 
kentin yükünü çeken minibüs sahiplerini, 

bir başka deyişle küçük ölçekli ulaşım 
esnafını sistemin dışına itmişti.

GÜNDE 250 BİN YOLCU TAŞIYORDU
Antalya Otobüsçüler Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odası Başkan Vekili Yasin Arslan, 
bu düzenlemeye ilişkin 17 Ekim 2016 
tarihinde yaptığı açıklamada, kentte 512 
minibüsün 700 şoförüyle günde yaklaşık 
250 bin yolcu taşındığını dile getirmişti. 
Minibüslerin 2’ye 1 oranında birleşerek, 
12 metrelik otobüslere dönüştürülmesiyle 
birlikte UKOME kararı ile M haklarının 
da ellerinde alınmak istendiğini savunan 
Arslan, “2 kişiyi birleştirerek zoraki bir 
ortaklık söz konusu. 
Mevut çalışan 12 metrelik otobüslere 
mali olarak bakıldığında 5 bin lira para 
kazanıyor. Biz araçlarımızı dönüştürdü-
ğümüz anda ortalama 3-4 bin lira para 
kalacak. 12 metrelik otobüsün aylık 
taksiti ise 12 bin lira. Esnaf dönüşüm 
yaparsa her ay 7-8 bin cebinden olmayan 
parasını verecek. Bundan dolayı esnaf 
tedirgin. O nedenle herkese bir hak veril-
mesini istiyoruz. Cuma günü birleştirme 
son olmasına rağmen, dün gece yarısına 
kadar imza almaya devam edildi. 512 
araç içinden 90 kişi bu birleşmeyi kabul 
etmiş. Yüzde 90’ı kabul etmedi” görüşü-
nü dile getirmişti. 

TEK TİP OTOBÜS ISRARI KRİZE ZEMİN 
HAZIRLADI
O dönemde kentte tartışma yaratan 
büyük otobüs dayatmasına karşı mi-
nibüs sürücülerinin de tepkili olduğu 
görülüyordu. Sürücülerin tepkisinin bir 
nedeni de 12 metrelik otobüslerin yüksek 
giderlerinin aylık kazançlarının 2 katını 
bulacağı ve borçlarını ödeyemeyecekleri 
endişesi hâkimdi. Sürücüler, 12 metrelik 
‘dönüşüm’ kapsamında otobüs almaları 
konusunda kendilerine baskı yapıldığını 
da öne sürmüşlerdi. Ancak doğrudan 
ulaşım esnafının dile getirdiği talepler 
göz ardı edilerek Büyükşehir Belediyesi 
yönetiminin 12 metrelik otobüs ısrarı 
kentteki toplu taşımada yaşanan krizin 
nedenlerinden biri oldu. Ancak Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin 2016 yılı 
Faaliyet Raporunda, 12 metrelik tek tip 
otobüslerin dolaşıma sokulması kararının 
“vatandaşlardan gelen yoğun talepler 
doğrultusunda, toplu ulaşıma çağdaş 
çözümler üretmek amacıyla” alındığı 
savunulmuş olması dikkati çekiyor. 

BÖCEK’İN ÇABALARI YETMEDİ
Kendisi de ulaşım sektöründen gelen ve 
2019’dan bu yana görevde olan Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı CHP’li 
Muhittin Böcek, görevi süresi içinde oto-
büs filosunu genişletip sayılarını artırarak 
sorunu çözmek için adımlar atsa da 2024 
yılı için açıklanan yıllık yolcu rakamları, 
2014’ün bile 30 milyonluk bir oranla 
gerisinde kalındığını gösteriyor. Büyük-

şehir Belediyesi’nin önceki gün açıkladı-
ğı Mart 2025 dönemindeki 9 milyonluk 
aylık yolcu sayısı da, 2015 yılındaki 
aylık ortalaması 13 milyon 687 bin 500 
olan yolcu sayısıyla kıyaslandığında, 
kent halkının toplu taşıma araçlarını 
kullanmak konusunda istekli olmadığını 
ortaya koyuyor. 2015 yılında yalnızca 
1 hafif raylı sistem hattının faal olduğu, 
2025’te ise hat sayısının 3’e çıktığı düşü-
nüldüğünde tablo daha da netleşiyor. 

2011’DE 1,25 TL, 2025’TE 27 TL 
Antalya’da toplu ulaşım ücretlerinin 
yüksek oluşu da yolcu sayısının azalma-
sındaki etkenlerden biri olarak görülüyor. 
Antalya’da 2011’de 1,25 TL olan toplu 
ulaşım ücreti 2025’e gelindiğinde 27 
TL’ye ulaşmış durumda. Bu, İstanbul ile 
birlikte ülkedeki en yüksek toplu ulaşım 
ücreti anlamına geliyor. Temmuz 2013’te 
1 lira 80 kuruş olan Antalya’daki toplu 
ulaşım ücreti öğrenciler için 1 lira 10 
kuruş olarak belirlenmişti. Mart 2016’da 
ise tam bilet 2 lira 10 kuruş, öğrenci 1 
lira 35 kuruş oldu. 
Aralık 2020’ye gelindiğinde Antal-
ya’daki toplu taşıma ücreti tam 3,65 TL, 
öğrenci 2,20 TL olarak belirlendi. Mart 
2022’de tam bilet ücreti 6 lira 70 kuruş, 
öğrenci ise 3 lira 40 kuruşa; Temmuz 
2023’de tam bilet ücreti 15 TL’ye, 
öğrenci bileti de 6,5 TL’ye çıkarıldı. 
Antalya’nın toplu ulaşımında sorunların 
ağırlaşmaya başladığı bu dönemde Mayıs 
2024’e gelindiğinde tam bilet ücreti 20 
TL, öğrenci bileti ise 10 TL oldu. Şubat 
2025 itibari ile yapılan yeni düzenleme 
ile de Antalya’daki toplu ulaşım ücret-
leri tam bilet 27, öğrenci bileti de 12 TL 
olarak belirlendi. 

DİĞER İLLERDE DURUM 
Türkiye’nin en pahalı toplu ulaşım ücreti 
İstanbul ve Antalya’da. Nisan 2025 itibari 
iletam bilet fiyatları Eskişehir’de 25, Anka-
ra’da 26, İzmir’de 25, Kayseri’de 25, Kon-
ya’da 17,5, Isparta’da 25, Diyarbakır’da 
15, Bursa’da 26, Mardin’de 25, Kahraman-
maraş’ta 16,5, Samsun’da 24 TL. 

MAKYOL-ÖZKAR’A VERİLDİ
Yılda 27 milyon misafiri ağırlayan bir 
turizm kenti olan Antalya’da Büyükşehir 
Belediyesi kent içi ulaşımı rahatlatmak 
için geçtiğimiz yıl 4. Etap raylı sistem 
hattının ihalesini yaptı. Konyaaltı-Var-
sak arasında hizmet vermesi planlanan 
18 kilometrelik raylı sistem hattının 
ihalesi, kamuoyunda ‘Beşli Çete’ olarak 
anılan şirketler arasında yer alan MAK-
YOL-Özkar ortaklığına verildi. 21 
Ağustos 2024 tarihinde yapılan ihale 
sözleşmesinde yer alan bilgilere göre ya-
pım işinin bedeli 12,4 milyar TL olarak 
belirtiliyor. Projede henüz çalışmalara 
başlanmazken, ihale bedelinin daha da 
yükseleceği tahmin ediliyor. 
n YUSUF YAVUZ

NÜFUS ARTIYOR 
YOLCU AZALIYOR

Antalya’da toplu ulaşımdan büyük kaçış

MANAVGAT Beledi-
yesi’nin afetlere karşı 
hazırlık çalışmaları 
kapsamında Afet İşleri 
Müdürlüğü bünyesinde 
kurulan Manavgat Arama 
Kurtarma Ekibi (MAK) 
birinci grubu, Afet ve 

Acil Durum Yönetimi 
Başkanlığı (AFAD) ile iş 
birliği içinde yürütülen 
kapsamlı saha eğitimle-
rini başarıyla tamamladı. 
Eğitim programı afet yö-
netimi ve arama kurtarma 
alanında uzman eğitmen-

ler tarafından verildi. 
Eğitim sürecinde ekip 
üyeleri arama-kurtarma 
teknikleri, enkaz altından 
canlı kurtarma yöntemle-
ri, acil tahliye planlaması 
ve ekip içi koordinasyon 
gibi konularda pratik 
yapma imkanı buldu. 
Gerçeğe yakın senar-
yolar üzerinden yapı-
lan tatbikatlarla ekip 
üyelerinin kriz anlarında 
hızlı ve etkin karar alabil-
me yetileri geliştirildi. 
Yıkılmış bina enkazları, 
dar alanlar, engelli geçiş 
güzergahları gibi zorlu 
koşullar altında kurtarma 
çalışmaları uygulandı. 
n DHA

Göreve hazırlar
MANAVGAT Belediyesi’nin bünyesinde oluşturulan Manavgat Arama 
Kurtarma Ekibi (MAK) birinci grubu saha eğitimlerini tamamladı.

Antalya Orman Bölge Müdürlü-
ğü, orman yangınlarında yapıl-
ması gerekenlerle ilgili kapsamlı 
eğitim programı düzenledi. 
Müdürlükten yapılan açıklamada, 
“Antalya Orman Bölge Müdürlü-
ğü yangın sezonu öncesi hazır-
lıkları kapsamında Yangın İşbaşı 
Eğitimi, İş Sağlığı Ve Güvenliği 

Eğitimi,  İlk Yardım Eğitimi,  
Antalya Orman Bölge Müdürlüğü 
Yangın Şube Müdürlüğü Mühen-
disleri Ekrem Aydemir, Kemal 
Avşaroğlu, Ali Karateke, Antalya 
Orman Bölge Müdürlüğü Telsiz 
ve Haberleşme Şefi Tekin Kaçar, 
İş Sağlığı Ve Güvenliği Uzmanı 
Erol Karabulut, İşyeri Hekimi Dr. 
Fersun Uysal’ın katılımlarıyla 
Antalya, Manavgat,Taşağıl, Kon-
yaaltı ve Serik Orman İşletme 
Müdürlüklerinde yapıldı. Orman 
Bölge Müdürlüğümüze bağlı 
Antalya Orman İşletme Müdür-
lüğü teknik elemanları tarafından 

Okullarda, 
Orman 
sevgisi 
ve Orman 
Yangınları 
önlemeye 
yönelik bi-
linçlendirme 
eğitimleri 
yapılıyor.”-
denildi 
n BÜLENT 
ÖNER/an-
talyakorfez.
com

Antalya’da olası 
orman yangınlarına 
karşı eğitimler arttı

Üç milyona yaklaşan nüfusuyla Türkiye’nin 5. büyük şehri olan Antalya’da toplu taşıma 
araçlarını kullanan yolcu sayısında 9 yıl öncesine göre 51 milyonluk düşüş yaşandı. Bu 
büyük azalma, kentte toplu ulaşımdan büyük bir kaçış olduğunu gözler önüne serdi.



Antalyaspor Kulübü 
Başkanı Mustafa Er-
gün, düzenlediği basın 
toplantısında çarpı-

cı açıklamalar yaptı. Vergi ve 
SGK borcu ve transfer tahtasına 
yönelik sıkıntılar olduğunu kabul 
eden Ergün, A.Ş. Başkanı Sinan 
Boztepe’ye güvenmekle birlikte, 
yeni bir yönetim oluşturmak için 
B planlarının da hazır olduğunu 
anlattı. “Boztepe ‘Devam etme-
yeceğim’ derse, Antalyaspor’u 
sahipsiz bırakmayız” dedi. 
Antalyaspor Kulübü Başkanı 
Mustafa Ergün ve yönetim kurulu 
üyeleri, Hasan Subaşı Tesisleri’n-
de düzenlenen kahvaltılı basın 
buluşmasında basın mensup-
larıyla bir araya geldi. Samimi 
bir atmosferde geçen toplantıda 
Başkan Ergün, kulübün içinde 
bulunduğu durumu, yapılan çalış-
maları ve geleceğe dair planla-
rını kapsamlı bir şekilde anlattı. 
Göreve geldikleri ilk günden 
itibaren ciddi kararlar aldıklarını 
vurgulayan Ergün, “Antalyaspor 
bu günlere hep zorlu süreçlerden 
geçerek geldi. Biz de ne yap-
mamız gerektiğini bilerek yola 
çıktık. Yönetim kurulu olarak ilk 
aldığımız kararlardan biri, küçük 
masrafları kendi imkanlarımızla 
karşılamak oldu. Gelen bağışların 
şahsi işlerimizde kullanılıyor-
muş gibi görünmesini istemedik. 
Antalyaspor’un sabit bir geliri 
yok. Kendi şirketlerimizi nasıl 
yönetiyorsak, kulübü de öyle 

yönetmeye çalışıyoruz” ifadeleri-
ni kullandı.

BÜTÇESİNİ DÜŞÜNMEK 
ZORUNDAYIZ
Kulüpte tasarruf tedbirlerini ha-
yata geçirdiklerini belirten Ergün, 
zarar eden bazı branşları kapatma 
kararı aldıklarını, atletizm ve 
yüzme gibi branşlara ise sponsor 
bulduklarını söyledi. Antalyaspor 
çatısı altında bin 300 lisanslı öğ-
renci olduğunu vurgulayan Ergün, 
“Elimizden geldiğince daha çok 
çocuğa dokunmak istiyoruz. Ama 
aynı zamanda kulübün bütçesini 
de düşünmek zorundayız” dedi.

45 GÜNDE HAVUZ TESLİM 
EDİLECEK
Personel giderlerinde de düzenle-
meye gittiklerini belirten Ergün, 
kulüpte çalışan sayısını 110’dan 

75’e düşürdüklerini belirtti. 
Buna rağmen son üç ayda kulüp 
maaşlarını aksatmadan ödemeyi 
başardı. Yeni gelir kaynakları ya-
ratmak için de adımlar attıklarını 
ifade eden Ergün, “Hasan Subaşı 
Tesisleri’nde yer alan havuzun 
üzerini kapatarak yıl boyunca 
aktif kullanılmasını sağlayaca-
ğız. İhalesi tamamlandı, 45 gün 
içerisinde havuz teslim edilecek” 
ifadelerine yer verdi. 

NE GEREKİYORSA YAPMAYA 
HAZIRIZ
Haziran ayında statta konser 
ve üç gün sürecek bir gençlik 
festivali planladıklarını söyleyen 
Ergün, bu etkinlikten 105 bin 
bilet satarak kulübe önemli bir 
gelir kazandırmayı hedefledikle-
rini dile getirdi. Ergün, “Antal-
yaspor’un ayakta kalması için ne 

gerekiyorsa yapmaya hazırız. Zor 
işleri başarmayı severim, hayatım 
boyunca da hep zor işleri üstlen-
dim” diye konuştu.

500 MİLYON TL REHİNLİ
SSK borçlarının yapılandırılması 
sürecini de anlatan Ergün, “An-
talyaspor’un puanı silinme tehli-
kesiyle karşı karşıyaydı. Son 35 
dakikaya kadar belgeler yetişme-
mişti. Büyük bir mücadele verdik 
ve bu sorunu çözdük. Antalyaspor 
adına 500 milyon TL’lik rehinli 
bir akaryakıt istasyonumuz var. 
Kulübün zarar görmemesi için 
kendi araçlarımı, kendi cebimi 
kullandım. İçeride şahsi alacak-
larım da var ama bunları mesele 
etmedim” dedi.

İBRA ETİK OLARAK DOĞRUYDU
Bazı kişilerin kulüple ilgili haksız 
iddialar ortaya attığını belirten 
Ergün, “Antalyaspor’un hafriyat-
ta 1 milyar TL zarar ettiği iddiası 
gerçeği yansıtmıyor. Bu sistem 
bizden önce kuruldu. Biz gel-
diğimizde ibra dönemi yaşandı. 
Yeminli mali müşavirlerle süreci 
inceledik, bizim hiçbir sıkıntı 
yoktu. İbra da etik olarak doğruy-
du” ifadelerini kullandı.

1 MİLYON 250 BİN TL’LİK 
KİRA GELİRİ
Kongre süreciyle ilgili konuşan 
Ergün, silahlı kişilerin kongreye 
geldiği iddiasını yalanladı. Ken-
disinin koruması olmadığını ve 
sürecin tamamen şeffaf yürütül-

düğünü söyledi. Kulübün şu anda 
sadece 1 milyon 250 bin TL’lik 
kira geliri olduğunu belirtti. 
Hafriyat gelirlerinin ise belediye 
yönetimi döneminde iptal edildi-
ğini ve bu konuda dava sürecinin 
devam ettiğini açıkladı.

B PLANIMIZ HAZIR, DEVREYE 
SOKARIZ 
Son olarak, Antalyaspor’un gele-
ceğiyle ilgili kaygıları da değer-
lendiren Ergün, “Evet, kulüpte 

mali sorunlar var. Transfer tah-
tasıyla ilgili sıkıntılar var, bu bir 
gerçek. A.Ş. Başkanı Sinan Boz-
tepe’ye de güvenimiz tam. Bu işe 
zaman harcıyor, emek harcıyor. 
Ancak, Sinan Boztepe ‘devam 
etmeyeceğim’ derse, mali kaynak 
yaratamayacağım derse, kulübü-
müzü sahipsiz bırakmayız. Güçlü 
bir A.Ş. yönetimi oluşturmak için 
B planımız hazır. Antalyaspor’un 
zarar görmesine asla izin verme-
yiz.” dedi. n ERTUĞRUL GÜN
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Sinan 
Boztepe

TRENDYOL Süper Lig’de son 
haftalar da heyecan oldukça yük-
seldi. Galatasartay ile Fenerbahçe 
arasındaki şampiyonluk rekabeti 
kadar ligin alt sıralarında beş 
takım arasında müthiş bir kümede 
kalma mücadelesi veriliyor. Bu 
yarışın içerisinde bulunan Coren-
don Alanyaspor, 32’nci haftanın 
kapanış maçında pazartesi günü 
sezonun flaş ekiplerinden Reeder 
Samsunspor’u 21 Nisan Pazartesi 
günü saat 20.00’de Gain Park 
Stadı’nda konuk edecek. 

ATEŞ HATTINDA
Trendyol Süper Lig serüvenine 
2016-2017 sezonuyla başlayan 
Corendon Alanyaspor, başarılı 
geçen sekiz sezonun ardından ilk 
kez son haftalarda küme düşme 
hattında girdi. Ligdeki son 7 haf-
taya 31 puanla 17’nci basamakta 
giren turuncu yeşilliler, kalan 
haftalardaki fikstür avantajını kul-
lanarak bu cendereden kurtulmak 

istiyor. Dört takımın küme düşe-
ceği Süper Lig’de iki takım Ada-
na Demirspor ve Hatayspor’un 
düşmesinin kesinleştiği ligde dü-
şecek olan diğer iki takım için en 
büyük aday takımlar Alanyaspor 
ile birlikte Sivasspor (31), Çaykur 
Rizespor (34), Bodrumspor (34) 
ve Kayserispor (36) bulunuyor. 
Sivasspor ve Bodrumspor fiks-
türde Alanyaspor’a göre daha zor 
maçlar oynayacak.

AVRUPA’YI İSTİYOR
Karadeniz temsilcisi Reeder 
Samsunspor, Avrupa’ya gitmek 
istiyor. Başarılı bir sezon geçiren 
Samsunspor, 51 puanla şampi-
yonluk mücadelesi veren Galata-
saray ve Fenerbahçe’nin ardından 
3’üncü basamakta bulunurken, 
Avrupa vizesi için Eyüpspor, Be-
şiktaş ve Başakşehir ile yarışıyor.
Alanyaspor ile Samsunspor Süper 
Lig’de sadece 3 kez karşılaş-
tı. Geçtiğimiz sezon oynanan 
2 maçtan ilkini Alanyaspor 
kazanırken, ikinci maç berabere 
sonuçlanmıştı. Bu sezonun ilk 
yarısında oynanan maç ise 1-1 
beraberlikle sonuçlandı. İki takım 
1. Lig’de ise 2’si play-off olmak 
üzere toplam 6 kez karşı karşıya 
geldi. Birinci ligde oynanan bu 6 
karşılaşmanın 4’ünü Samsunspor, 
2’sini ise Alanyaspor kazandı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Samsunspor ile
4’üncü randevu
Corendon Alanyaspor, 
Süper Lig’in 32’nci 
haftasında konuk ede-
ceği Samsunspor ile 
Süper Lig’de 4’üncü 
kez karşılaşacak.

KIRMIZI beyazlılar, Türkiye 
Cimnastik Federasyonu tarafından 
11–13 Nisan 2025 tarihleri arasında 
Mersin’de düzenlenen Ritmik 
Cimnastik Küçükler Federasyon 
Kupası’nda önemli bir başarı-
ya imza atarak altın ve gümüş 
madalyalarla Mersin’den ayrıldı.55 
kulübün mücadele ettiği organi-
zasyonda Antalya temsilcisi, grup 
kategorisinde birincilik elde ederek 
altın madalya kazandı. AvelinaLev-
chenko, Ela Sert, Ela Şensoy, Lidya 
Akkız, Melisa Cankaya ve Sofia Elif 
Lokochenko’dan oluşan kırmızı 

beyazlı ekip, Küçükler Grup Genel 
Tasnif kategorisinde en yüksek pu-
anı toplayarak kürsünün zirvesinde 
yer aldı.Kupa kapsamında bireysel 
performansların değerlendirildiği 
Küçükler B Kategorisinde ise 
Lidya Akkız, Ela Sert ve Sofia Elif 
Lokochenko ikinciliği paylaşarak 
başarılarını bireysel kürsüde de 
taçlandırdılar.Ulusal ve uluslararası 
yeni organizasyonlara hazırlıklarını 
sürdüren kırmızı beyazlı minik 
akrepler, Antalya’yı gururlandırma-
ya devam ediyor. 
n BÜLTEN/AS

Miniklerden büyük başarı

Antalya Veteran Masa Tenisçileri 
tarafından Akdeniz Sağlık İdareci-
leri Derneği (ASİD) sponsorluğun-
da düzenlenen 8. Sağlık Çalışanları 
Masa Tenisi Turnuvası Antalya 
Spor Salonu’nda yapıldı. Kürşat 
Çavuşoğlu ve Adem Kılıç’ten olu-
şan Antalya Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Masa Tenisi Takımı 
şampiyon olurken, ikinciliği Antal-
ya Atatürk Devlet Hastanesi, üçün-
cülüğü Veteran Gücü Halk Sağlığı 

ve dördüncülüğü ise  Akdeniz 
Sağlık İdarecileri Derneği takımı 
elde etti. 13 takım ve 50 sporcunun 
yarıştığı turnuvada çekişmeli, 
heyecanlı ve zevkli maçlar oynandı. 
8. Sağlık Çalışanları Masa Tenisi 
Turnuvası’nda Antalya Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi ile Antalya 
Atatürk Devlet Hastanesi arasında 
oynanan final maçı kıyasıya bir 
mücadeleye sahne oldu. Turnuva-
da tek kadınlarda İtibar Dilekçi, tek 
erkeklerde ise Ferdai Alan birincili-
ği elde ettiler. Turnuva sonrasında 
dereceye giren sporcular kupa ve 
madalya ile ödüllendirildi. 
n MURAT ŞENTÜRK 

AEAH 
ŞAMPİYON

Antalyaspor'un vergi, SGK borcu ve transfer tahtasında sıkıntılar ol-
duğunu doğrulayan Kulüp Başkanı Mustafa Ergün, A.Ş. Başkanı Sinan 
Boztepe’ye güvenmekle birlikte, olumsuz bir gelişme olması halindeye-
ni bir yönetim oluşturmak için B planlarının da hazır olduğunu anlattı

ANTALYASPOR’DA KULÜP BAŞKANINDAN GÜVENCE 

Mustafa 
Ergün

YÖNETIM IÇIN B 
PLANIMIZ HAZIR
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MMO Antalya Şube Baş-
kanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, yeni standardın 
binalarda çatı, duvar, 

döşeme ve pencereler gibi ısı kaybına 
neden olan yapı elemanlarında birim 
yüzey alanı başına müsaade edilen ısı 
kaybını daha da azaltacak olmasının 
önemine işaret etti. Atmaca, “Bu dü-
zenleme enerji verimliliğini artırma-
sı, ısınma ve soğutma maliyetlerini 
düşürmesi, çevresel etkileri azaltması 
ve kullanıcı konforunu yükseltmesi 
bakımından son derece olumlu bir 
gelişme” dedi. Atmaca, eski yönet-
melikte 4 olan iklim bölgesi sayısının 
yeni yönetmelikte 6’ya çıkarılmış 
olduğunu, böylece yeni yönetmelik 
ile yerel iklim şartlarına göre daha 
hassas tasarımlar yapılabileceğini 

dile getirdi. 
YALITIM STANDARDINDA NELER DEĞİŞTİ?
Yeni yönetmelikte cam yüzeyler ve 
güneş kontrolü için de yaptırımlar 
söz konusu olduğunu aktaran Başkan 
Atmaca, “Pencerelerde şeffaf yüzey 
alanlarının oranına ve güneş kazancı-
nı azaltıcı önlemlere yönelik kısıtla-
malar getirildi.Ancak bu değişiklikler 
sadece yeni ruhsat alacak yapılar ile 
kentsel dönüşüm kapsamında yeni-
lenecek yapılarda zorunlu olacak. 
Mevcut binalar için ise doğrudan bir 
zorunluluk bulunmuyor. Türkiye’nin 
2025 yılı öncesindeki yapı stoku 
hakkında kesin bir rakam belirtmek 
oldukça zor olsa da Türkiye Hazır 
Beton Birliği’nin raporuna göre 
sadece 2013 yılından bu yana toplam 

konut stoku yaklaşık 2 milyon adede 
ulaşmış görünüyor. Bu durum, açıkça 
gösteriyor ki çok büyük rakamlara 
ulaşan eski yapı stokumuzda ma-
alesef enerjiyi savurmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu.
ÇİFTE BASKI ALTINDAYIZ
İklim değişikliği ile mücadelede, 
enerji kaynaklarının daha verimli 
kullanılması gerekliliği ortadayken, 
Türkiye’ninde bu anlamda çifte baskı 
altında olduğunu vurgulayan Başkan 
Atmaca, “Bir yandan artan enerji 
fiyatları, diğer yandan AB’nin Yeşil 
Mutabakat şartlarıyla uyum ihtiyacı, 
ulusal düzenlemelerin yenilenmesini 
zorunlu kıldı. Bu bağlamda, ilk ola-
rak 1998 yılında yürürlüğe giren TSE 
825 Binalarda Isı Yalıtım Standardı, 
1 Nisan 2025 tarihi itibarıyla köklü 
bir şekilde yenilendi. Yeni ruhsat 
alacak yapıların projelerinde bu yeni 
TSE 825 uyumu zorunlu hale geldi. 
Bu durum, müteahhitler için daha 
karmaşık tasarımlar ve daha yüksek 
yalıtım maliyeti anlamına gelse de 
uzun vadede bina sahiplerine daha 
düşük enerji giderleri sağlayacak. 
Standart, mevcut binalar için doğru-
dan zorunluluk getirmemekle birlik-
te, onarım ve tadilat işlerinde yeni 
kriterlerin uygulanması şart koşuldu. 
Ayrıca, kentsel dönüşüm kapsamında 
yenilenen yapılar bu yeni ısı yalıtım 
standardına uymak zorunda olacak” 
ifadelerini kullandı.
ELEKTRİK VE DOĞALGAZ ZAMLARIN-
DAN SONRA DAHA DA ÖNEMLİ OLDU
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, son 
zamlarla birlikte 2025 yılının ilk 
çeyreğinde elektrik ve doğalgaz 
birim fiyatlarında yüksek oranlarda 

artış yaşandığına dikkati çekerek, 
şöyle devam etti:“Enerji Piyasası 
Düzenleme Kurumu (EPDK) veri-
lerine göre, 2024 Nisan ayında 100 
kWh elektrik tüketen bir mesken 
abonesi 150,17 TL fatura öderken, 
2025 Nisan itibarıyla bu tutar yüzde 
68,3 artışla 252,79 TL’ye yüksel-
di. Bu ciddi artış, enerji tasarrufu 
sağlayacak yapısal önlemleri daha 
anlamlı ve öncelikli hale getiriyor. 
Yeni yürürlüğe giren ısı yalıtım 
standardı, bu noktada önemli katkı-
lar sunuyor. Yapılan hesaplamalara 
göre; Duvarlardan ısı geçişleri yüzde 
30-38, Tavanlardan yüzde 17-25, 
Döşeme ve tabanlardan yüzde 33-43, 
Pencerelerden ise yüzde 25 oranında 
azaltılacak. Yeni yönetmelik, Low-E 
kaplamalı cam kullanımını zorunlu 
hale getirerek pencere kaynaklı ısı 
kayıplarını da minimize ediyor. Bu 
tür camlar, mikroskobik incelikte 
şeffaf kaplamalarla yalıtım sağlıyor. 
Isı, Su, Ses ve Yangın Yalıtımcıları 
Derneği (İZODER) verilerine göre, 
bu önlemlerle binalarda metrekare 
başına yıllık enerji tüketimi 120-150 
kWh düzeyinden 70-90 kWh seviye-
lerine düşecek. Böylece doğalgaz ve 
elektrik faturalarında önemli tasarruf 
sağlanacak.Yatırım maliyetleri göz 
önüne alındığında, bu yalıtım önlem-
lerinin 5-6 yıl içinde kendini amorti 
etmesi bekleniyor.”
YENİ STANDART İNŞAAT 
SEKTÖRÜNÜ ETKİLEYECEK
Yeni standardın, bütün sektörü 
dönüştürmeye aday göründüğünü 
söyleyen Başkan Atmaca, “Yeni dö-
nemde yüksek performanslı yalıtım 
malzemelerine talep oldukça artacak. 
Bu yeni süreçte mimari ve mekanik 

tesisat projelerinin daha ayrıntılı 
hazırlanması gerekeceği gibi denetim 
mekanizmalarının güçlendirilmesi de 
gerekiyor. Süreci sekteye uğratabi-
lecek durumlar da söz konusu. Yeni 
standartlara uygun uygulama için 
eğitimli işgücüne duyulan ihtiyaç 
haliyle artacak. 
Nitelikli personel eksikliği bu süreci 
olumsuz etkileyebilecek etkenlerin 
başında geliyor. Tüm bu kapsam-
da yeni ısı yalıtım standardı, konut 
alıcısından müteahhide, kamudan 
özel sektöre kadar geniş bir yelpazeyi 
ilgilendiriyor. Artan enerji fiyatlarıyla 
birlikte, yönetmelikle uyumlu yapılar 
daha değerli hale gelirken, yeter-
siz yalıtıma sahip binalar değerini 
yitirme riskiyle karşı karşıya kalacak. 
Enerji tasarrufunun sadece bireysel 
değil, ulusal bir politika olduğu gü-
nümüzde, yeni ısı yalıtım yönetme-
liği ülkemizin enerji verimli yapılara 
geçişinde temel taşı olacağını düşü-
nüyoruz” diye konuştu. n DHA 

VERIMLILIKTE
YENI DÖNEM
MAKİNA Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, 1 
Nisan 2025 itibarıyla yürürlüğe giren yeni Isı Yalıtım Standardı’nın (TSE 825), inşaat sektö-
ründe ve binalarda enerji kullanımında köklü değişiklikler meydana getireceğini açıkladı.

Esnafın finansman ihtiya-
cını karşılamak üzere 15 
Nisan 1999 yılında kurulan 
Konyaaltı Esnaf ve Sa-
natkarlar Kredi ve Kefalet 
Kooperatifi (KONES-
KOOP), 26’ncı kuruluş 
yıldönümünü üyeleriyle 
birlikte pasta keserek 
kutladı. KONESKOOP 
Yönetim Kurulu Başkanı 
DuraliKolpak, 26 yılda 5 
bin esnafa kredi desteği 
sağladıklarını açıkladı. 
KOLPAK: İLKLERİ 
GERÇEKLEŞTİRDİK
Kuruluş yıldönümü dolayı-
sıyla kooperatif binasında 

yapılan toplantıda konuşan 
Başkan Kolpak, “1999 yı-
lında 63 kurucu üyemizle 
yola çıktık. 
Fotokopi makinesi bile 
olmayan küçük bir ofiste 
kurulan KONESKOOP, 
bugün toplantı salonu, 
arşivi, teknik donanımı ve 
11 personeliyle esnafımı-
za eksiksiz hizmet veren 
bir kooperatife dönüştü. 
Aldığımız kalite belgele-
riyle kooperatifler arasında 
Türkiye’de ilkleri gerçek-
leştirdik” dedi. 
ESNAFA NEFES OLDU
Halkbank aracılığıyla 
kullandırdıkları devlet 
destekli krediler ile esnafın 
nefes almasını sağladıkla-
rını anlatan Kolpak, “2024 
yılında ekonomideki 
sıkılaşmaya rağmen 305 
milyon TL kredi kullandır-

dık. Bu yıl ise şuana kadar 
160 esnafımıza 103 milyon 
TL kredi desteği sağla-
dık. Yılsonuna kadar bu 
rakamın 500 milyonu geç-
mesini bekliyoruz. Aktif 
üye sayımız 3 bin 120’ye, 
toplam plasmanımız ise 
700 milyon TL’ye ulaştı.
LİMİT 1 MİLYON TL’YE ÇIKTI
Devletin kooperatifler 
aracılığıyla esnafı destek-
lemeye devam ettiğini be-
lirten Durali Kolpak, şun-
ları söyledi: “TESKOMB 
Genel Başkanımız Abdul-
kadir Akgül’ün de giri-
şimleriyle faiz oranı yüzde 
29’dan yüzde 25’e düştü. 
750 bin TL olan kredi üst 
limiti 1 milyon TL’ye çıktı. 
Yatırım kredisinin limiti 
2.5 milyon TL’ye yükseldi. 
0-5 yaş arası araçlar da 
araç edindirme kredisine 
dahil edildi.” n BÜLTEN/
KONESKOP

KONESKOOP 26 YAŞINDA  
KONESKOOP’un 26’ncı kuruluş yıldönümü, üyelerle birlikte pasta 

keserek kutlandı. Başkan Durali  Kolpak, “Aldığımız kalite belgele-
riyle kooperatifler arasında Türkiye’de ilkleri gerçekleştirdik” dedi.

MALTA bayraklı kruvaziyer M/V Mein Schiff 4, 5 bin 
yolcu ve 900 mürettebatıyla Antalmya Limanı’na geldi. 
Malta bayraklı M/V Mein Schiff 4 kruvaziyer gemisi, 
5 bin yolcusu ve 900 kişilik mürettebatıyla Antalya 
Limanı’nma geldi. Liman işletmesinden yapılan acıkla-
mada, gemi ile gelen ziyaretçilerin, Antalya’nın tarihi ve 
kültürel zenginliklerini keşfetmek üzere kent merkezini 
gezdiği belirtildi. Dev kruvaziyer, dün akşam saatlerinde 
rotasını Pire Limanı’na çevirdi. n DHA 

Antalya’ya demirledi
Türkiye’nin gözde bisiklet turizmi destinas-
yonu Kemer, 18-20 Nisan tarihlerinde sıra 
dışı bir etkinliğe ev sahipliği yapacak. 18-20 
Nisan 2025 tarihinde 3’üncüsü düzenlene-
cek organizasyon için kayıtlar ise sürüyor.
Dünyanın en ekstrem bisiklet yarışları 
arasında yer alan Sky To Sea’de yer alan spor-
cular, Tahtalı Dağı’nın zirvesinden alacakları 
start ile mücadeleye başlayacaklar. 2 bin 365 
metre yüksekliğe teleferikle çıktıktan sonra 
plaja ulaşacak sporcular, yarışı bisikletleri ile 

denize atlayarak noktalayacak. Türkiye’nin 
yanı sıra birçok ülkeden sporcuyu ağırlayacak 
yarış; kadınlar, erkekler ve özel olmak üzere 3 
ayrı kategoride gerçekleşecek. n İHA 

TANITIMA KATKI 


